
  

 

 

Ishøj Skole   Den 04.05.2023 

    lh/sus 

 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde tirsdag 9.5.2023 kl. 17.30 i personalerummet. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mkolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Amalie Pedersen 

Dagsorden: 

 

 

 

1189 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

11/4-2023 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

1190 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om: 

• De skriftlige eksame-

ner, som er overstået 

og de mundtlige, der 

begynder snart. 

• Eksamener i valgfa-

gene h/d og billed-

kunst, der er påbe-

gyndt. 

• Co-teachingsforløbet 

med Dafolo er afslut-

tet. 

• Karameldagen d. 17/5 

• Fagfordelingsopsla-

gene er hængt op, og 

fagfordelingen er i 

gang. 

 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1191 

Tilbagemelding på ”princip for underretning af hjemmene 

om elevernes udbytte af undervisningen” (orientering og 

beslutning) 15 min. 

a. Ledelsen kommer med en tilbagemelding 

b. Revidering af princip 

c. Gældende princip er vedlagt 

 

 

 

 

 

 

1192 

Tilsyn med ”princip for ernæring” (drøftelse) 15 min.  

a. Er der noget som skolebestyrelsen særligt ønsker en til-

bagemelding på? 

b. Gældende princip er vedlagt 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja Carstensen orienterede 

om SFOen: 

• Ditte Anthony ansæt-

telse forlænges ikke. 

• Ishøj Skoles SFO skal 

levere timer i den nye 

aftenklub. To medar-

bejdere skal lægge ti-

mer der, pt. har Jan-

Erik Lund tilbudt at 

tage en del af timerne. 

Der skal findes endnu 

en medarbejder. 

• Aprilbørnene trives og 

er faldet godt til. 

 

 

Anja Mikolajek fremførte de 

ændringer, personalet øn-

skede vedrørende princippet. 

Camilla Ankerkilde havde 

også et ønske om en ændring. 

Alle ændringerne blev vedta-

get af skolebestyrelsen, og 

Camilla Ankerkilde renskri-

ver princippet.  

Dette genbesøges i første 

halvår af 2027.  

 

 

Skolebestyrelsen ønskede en 

tilbagemelding på følgende 

på næste skolebestyrelses-

møde: 

• De to første punkter 

under forældreansvar 

• Spiser eleverne sundt? 

• Kan man som skole 

gribe ind, hvis elever 

ikke har mad med? 

• Hvad med fødsels-

dage? 

• Hvor meget er lærer-

nes ansvar. 

 

 

 



  

1193 

Status på mål og indholdsbeskrivelser for sfo (orientering 

og drøftelse) 15 min. 

a. Hvordan går det med det 

b. Arbejde med vores egne principper for sfoen  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1194 

Udvidelse af Ishøj skole (orientering og drøftelse) 15 min. 

a. Seneste nyt 

b. Der har været brugergruppemøde den 27/4-23 – med 

særligt fokus på udendørs arealer 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja Carstensen fortalte at: 

• Kommunalt møde an-

gående mål og ind-

holdsbeskrivelser er 

rykket til september. 

• Vi er på Ishøj Skole 

begyndt så småt, men 

vi afventer det kom-

munale udspil. 

• Principperne for Ishøj 

Skole kan der godt ar-

bejdes med som ud-

kast. Katja Carstensen 

indkalder til møde i 

september eller okto-

ber. 

 

 

Der har været afholdt møde  

den 27/4-23. Her var der sær-

ligt fokus på udeområderne:  

• Rundellen skal væk, 

og man prøver at gen-

bruge så meget som 

muligt. 

• Skoven er med i spil, 

som nyt legeområde.  

• Eleverne ønsker flere 

rutsjebaner, gynger og 

vipper. 

• Det undesøges om 

overskudsjord kan 

lægges som vold bag 

æbletræerne. 

Desuden kommer der flere 

vinduer i tilbygningen, og 

rundingen, hvor tre klasser 

skulle have indgang til deres 

klasseværelser, ændres, så 

der ikke bliver for meget 

trængsel. Den nye hovedind-

gang ændres ikke pga. brand-

sikkerheden, som brandmyn-

dighederne har påpeget, men 

der ses på andre mulige løs-

ninger. Grunden til at se på 



  

 

 

 

 

 

 

 

1195 

Ishøj Skoleforum (orientering) 10 min. 

a. Første møde i Ishøj Skoleforum var den 12/4 

b. Tilbagemelding fra mødet 

 

 

 

 

 

 

 

1196 

Sommerfest den 16/6-23 (orientering) 10 min.  

a. Seneste nyt 

 

 

1197 

Næste skoleårs skolebestyrelsesmøder (orientering) 10 

min. 

a. Udgangspunkt er den anden tirsdag i måneden (dog 

ikke december og juli). August- og septembermødet 

bliver slået sammen grundet høring af det kommunale 

budget 2024 

b. Møderækken er: 29/8, 10/10, 14/11, 9/1, 13/2, 12/3, 

9/4, 14/5, 11/6. Mødernes begynder som udgangspunkt 

kl. 17.30 

 

1198 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Elevrådet 

b. Skolebestyrelsen 

c. Medarbejderne 

d. Byrådet/Børne- og Undervisningsudvalget 

 

 

 

 

 

 

 

 

dette, er de snavs, muddder 

og vand elever f.eks. tager 

med ind fra et frikvarter.  

 

Lars Halmø er kommet med i 

den kommunale styregruppe. 

 

 

Det var et fint møde, og det 

var godt, at de fremmødte 

blev sat i forskellige grupper. 

Aftenklubben blev drøftet. 

Skolebestyrelsen håber, at de 

fremadrettet kan få lov til at 

sættet ting på dagsordenen, 

så det ikke bare styres oppe-

fra, men bliver dialogbaseret. 

 

 

Der har lige været møde i ud-

valget, og der er styr på det 

hele. 

 

 

Mødedatoerne blev vedtaget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

a. 

Der har været afholdt møde i 

dag. 

• Der arbejdes med 

sproget på skolen i to 

lektioner d. 2/6-23 

• Der planlægges en 

skraldedag d. 21/6-23 

for 0. – 8. klasse. 

• Ungebyrådsmødet har 

været en god ople-

velse. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1199 

Eventuelt 5 min 

 

1200 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min. 

 

 

 

1201 

Lukket møde 

Se særskilt dagsorden 

 

• Skoleballet for 0. – 6. 

klasse gik fint. 

• Åbenhal arrangemen-

tet for 7.-9. klassevar 

meget vellykket. 

 

b. 

Intet 

 

c. 

• Godt at ernæringsprin-

cippet bliver drøftet. 

• Det går godt med spi-

rebørnene. De hygger 

sig, og er faldet godt 

til. 

 

d. 

Der er sket besparelser i dette 

budget år, og et af områderne 

har været på børne- og unge 

området. Af forskellige årsa-

ger bliver der oprettet to 

færre børnehaveklasser. 

 

Der er en del naturlig afgang 

på områder, men på grund af 

lovændring skal disse områ-

der ikke dækkes ind. Herved 

opnås besparelsen på denne 

måde. 

 

 

Intet 

 

 

Godt styret møde. 

 

 

 

 

Læs særskilt referat fra dette 

møde på skolens kontor. 
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